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Protokół Nr 13/XVI /2011 
 
 
z XVI sesji zwyczajnej Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu 28 grudnia 2011r. 
w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Boronowie w godz. 16.00 –18.00. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyż na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych: 
Radna Irena Czernecka oraz radny Henryk Ledwoń– nieobecni usprawiedliwieni. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Sekretarz Gminy – Szymon Żyłka 
Skarbnik Gminy- Małgorzata Cyl 
Radca Prawny- Mirosława Sulewska 
Dyrektor GOK – Bogusława Leśniowska 
Dyrektor GOPS- Irena Sitek 
Sołtys Dębowej Góry- Róża Lipka 
 
oraz mieszkańcy 
 
Ad. 2 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu 6 a 
o następującej treści: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Boronów na 2011r.  
Radni w głosowaniu jawnym 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęli wniosek o wprowadzenie 
punktu do porządku obrad. 
Wójt Gminy zgłosił kolejną zmianę w porządku obrad, polegającą na wycofaniu treści 
punktu 12: Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia podmiotu właściwego do realizacji 
zadania administracji publicznej w zakresie wspierania rodzin.  
Wójt Gminy wyjaśnił, że propozycja wycofania tego punktu wynika ze względu na podstawę 
prawną, która obowiązuje od 1 stycznia 2012 roku. Wójt proponuje przeniesienie tej uchwały 
na kolejną sesję styczniową. W miejsce podanej treści wprowadza się następującą: Podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Boronów z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2012.”  
Radca Prawny Mirosława Sulewska wyjaśniła, że radni najpierw muszą przegłosować 
wycofanie z punktu 12 obowiązującej treści a następnie przegłosować wprowadzenie nowej, 
która ma ją zastąpić.  
Radni 13 głosami za (jednogłośnie) przegłosowali wycofanie treści punktu 12 oraz 13 
glosami za (jednogłośnie) przegłosowali przyjęcie zaproponowanej przez Wójta treści punktu 
12.  
 
Po odczytaniu porządku obrad z przyjętymi zmianami przez Przewodniczącego Rady Gminy, 
Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr 12/XV/2011 z sesji Rady Gminy. 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych                 
w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Boronów na 2011 rok.  
6 a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Boronów na 2011 rok.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-

2021.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-

2021.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Boronów na 2012 rok:  

a. przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem; 
b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
c. odczytanie opinii stałych komisji Rady Gminy; 

                           d. uzasadnienie Wójta Gminy do wniosków nieuwzględnionych w   
                               projekcie budżetu na 2012r. 
                          e. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

f. głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                      

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Boronów na rok 
2012”.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na terenie Gminy Boronów na rok 2012”.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „ Programu współpracy Gminy Boronów z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 
2012.” 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również  tryb ich pobierania.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Finansów, 
Inwentaryzacji i Rozwoju Gminy na rok 2012.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Turystyki na rok 2012.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych na rok 2012.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa, 
Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa na rok 2012.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 
2012.  

19. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
20. Interpelacje i zapytania radnych. 
21. Wolne głosy i wnioski. 
22. Sprawy różne. 
23. Zakończenie sesji. 
 
 
 

Ad. 3 
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Rada Gminy nie wniosła uwag do protokołu nr 12/XV/ 2011 z poprzedniej sesji. Przyjęła 
protokół 13 głosami za (jednogłośnie).  
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż poinformował, że wraz z Sekretarzem Gminy, 
panem Szymonem Żyłka udali się do gmin Rozprza i Sławno w województwie łódzkim w 
celu zapoznania się z funkcjonowaniem nowoczesnych oczyszczalni ścieków zrealizowanych 
w technologii Bio-Pak. Wyjazd odbył się 16 grudnia 2011 r. 
Sekretarz Gminy Szymon Żyłka w skrócie przedstawił Radnym przebieg wizyty. 
Poinformował, że oglądane oczyszczalnie ścieków są całkowicie zadaszone, wszystkie 
urządzenia znajdują się pod dachem, tym samym na zewnątrz nie przedostają się żadne 
zapachy. Budowa takiej oczyszczalni kosztowała około 3 mln złotych. Gdybyśmy podobne 
technologie zastosowali u nas koszt w przybliżeniu wyniósłby około 2,5- 2,8 mln złotych, 
biorąc pod uwagę powierzchnię równą 300 m2. 
Radny Lesław Podolski zauważył, że w naszej gminie wiele gospodarstw posiada szambo, 
sekretarz uściślił, że szambo również może być odprowadzane do takiej oczyszczalni.  
Radny Bogdan Hutsz zapytał o opłatę za m3 ścieków, w przypadku korzystania z 
nowoczesnej oczyszczalni. Sekretarz poinformował, że opłata ta nie ulega zmianie i wynosi 
4,48 zł brutto.  
Radny Paweł Sukiennik zapytał o dostosowanie takiej oczyszczalni do istniejącej 
infrastruktury. Sekretarz zwrócił uwagę, że oczyszczalnia tego typu nie wymaga dużej 
powierzchni i bez żadnych problemów wpisałaby się w istniejącą infrastrukturę naszej 
oczyszczalni.  
 
Ad. 5 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej- 
informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
Wójt dorzucił, że gmina sprzedała mieszkańcowi naszej gminy działkę w kierunku 
Koszęcina. Poinformował również, że przetarg na zadanie inwestycyjne związane z remontem 
GOK odbędzie się 9 stycznia 2012 r. oraz że decyzje związane z opłatą adiacencką naliczoną 
w związku z podłączeniem do kanalizacji w Zumpach będą przygotowane po Nowym Roku.  
 
Ad. 6 
Wójt Gminy wyjaśnił, że przedmiotem projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy 
Boronów na 2011 r. jest przesuniecie środków z programu ochrony powietrza 
atmosferycznego i klimatu na wypłatę stypendiów dla uczniów.  
 
Rada Gmina 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 98/XVI/2011 w sprawie 
zmian budżetu gminy Boronów na 2011 r. 
 
Ad. 6 a 
Wójt Gminy wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy zwiększenia dochodów wynikających z 
wpływów ze stołówki szkolnej oraz usług ksero znajdującego się w Zespole Placówek 
Oświatowych w Boronowie. Środki będą wykorzystane na bieżącą działalność szkoły.  
 
Rada Gmina 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 99/XVI/2011 w sprawie 
zmian budżetu gminy Boronów na 2011 r. 
 
 
Ad. 7 
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Nie zgłoszono uwag do projektu uchwały.  
Rada Gmina 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 100/XVI/2011 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2021.  
 
Ad. 8  
 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl wyjaśniła, że przed uchwaleniem budżetu gminy 
podejmuje się uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. Projekt zawiera te same 
wartości, co uchwała budżetowa. Posiada pozytywną opinię RIO.  
 
Rada Gmina 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 101/XVI/2011 w sprawie 
przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2021.  
 
Ad. 9  
 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl oznajmiła, iż projekt uchwały budżetowej był już 
przedstawiany na sesji w dniu 28 listopada. Był również omawiany przez Komisje Stałe Rady 
Gminy Boronów. Uzyskał pozytywną opinię RIO. 

a) Skarbnik Gminy przedstawiła proponowane zmiany wprowadzone do projektu uchwały. 
Dochody zmniejszono o kwotę 69 250 zł o dotację celową z Funduszu Gruntów Rolnych, 
zwiększono w dziale 801 o wpłaty za wyżywienie w stołówce szkolnej i przedszkolnej o 
kwotę 23 000 zł. Zmniejszono również wydatki na zadanie inwestycyjne „Budowa drogi 
dojazdowej do pól w Zumpach” o kwotę 184 500,00 zł, a zwiększono o kwotę 23 000,00 zł na 
zakup żywności do stołówki szkolnej i przedszkolnej.  

Ponadto: 

- zwiększono o kwotę 15 000 zł środki na zadaniu inwestycyjnym „ Przebudowa wraz z 
odwodnieniem dróg gminnych: Szkolna, Smolna, Krótka” , 

- zwiększono o kwotę 22 250 zł środki na zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa i adaptacja 
pomieszczeń NZOZ na potrzeby Gminnego Ośrodka Kultury wraz z zakupem niezbędnego 
wyposażenia”, 

- zwiększono środki o kwotę 30 000 zł na zadanie inwestycyjne „Rozbudowa sieci 
wodociągowej w sąsiedztwie ul. Częstochowskiej”, 

- zwiększono środki o kwotę 10 000 zł na zadanie inwestycyjne „Rozbudowa oświetlenia ul. 
Tartaczna w Zumpach”, 

- zwiększono środki o kwotę 15 000 zł na zadanie inwestycyjne „ Budowa przepustu na 
zjeździe z ul. Tartacznej na Słoneczną”.  

  

b) Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż przeczytał opinie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej.  
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c) Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wpłynęły opinie Stałych Komisji Rady 
Gminy dotyczące projektu uchwały budżetowej, Komisji Budżetu, Finansów, Inwentaryzacji i 
Rozwoju Gminy oraz Komisji Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa.  

d) Wójt Gminy Boronów poinformował, że uwzględniono w całości wnioski Komisji 
Budżetu, Finansów, Inwentaryzacji i Rozwoju Gminy, natomiast z  wniosków Komisji 
Bezpieczeństwa, Infrastruktury, Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa został 
uwzględniony wniosek nr 4 a pozostałe nr 1, 2 i 3 odrzucone.  

Wójt Gminy wyjaśnił, że wniosek nr 1 dotyczący przedłużenia oświetlenia na ul. Słonecznej 
w Zumpach nie został uwzględniony w projekcie budżetu, gdyż na dzień dzisiejszy brak jest 
zabudowy w tym miejscu. 

Wniosek nr 2 o treści: przeznaczyć z rezerwy ogólnej kwotę 3 000 zł na dotację celową na 
zaspokojenie potrzeb mieszkańców w zakresie upowszechniania kultury fizycznej i sportu, 
również nie został uwzględniony, ponieważ w projekcie uchwały budżetowej na 2012 rok na 
ten cel jest przeznaczona kwota 75 000 zł- wyjaśnił Wójt Gminy. Dorzucił, że w 2012 roku 
planuje się także dużą inwestycję na gminnym obiekcie sportowym przy ul. Koszęcińskiej, 
dlatego w 2012 roku gmina nie może przeznaczyć jeszcze dodatkowych 3 000 zł na kulturę 
fizyczną.  

Odnośnie wniosku nr 3, Wójt Gminy wypowiedział się, że w rejonie ulic Wolności-Wojska 
Polskiego-Poznańska nie jest możliwe na dzień dzisiejszy zamontowanie dodatkowej kamery 
w ramach realizacji inwestycji „Budowa systemu monitoringu boiska wielofunkcyjnego 
Orlik”, a z problemem kradzieży kabli Telekomunikacja musi poradzić sobie sama. Nie jest to 
zadaniem gminy.  

e) Przewodniczący Rady Gminy zaproponował dyskusję nad projektem uchwały.  

Radna Aniela Frania zapytała o zwiększenie kwoty o 15 000 zł  na zadaniu „Przebudowa 
wraz z odwodnieniem dróg gminnych: Szkolna, Polna, Smolna, Krótka”. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że gmina wykupiła grunt od mieszkańca na drogę gminną a 
zwiększenie dotyczy wykonania projektu oraz przesunięcia słupa energetycznego.  

Radny Bogdan Hutsz wyraził swoje zadowolenie z projektu budżetu i środków 
przeznaczonych na sołectwo Zumpy. Nadmienił jednakże, że warto byłoby w przypadku 
zagospodarowania środków finansowych zadbać o wykonanie projektu  ciągłości oświetlenia 
na ul. Słonecznej w Zumpach. Na dzień dzisiejszy nie ma tam zabudowań, ale jest 
zainteresowanie wykupem działek w tamtych rejonach i ze względów bezpieczeństwa, 
ochrony przed kradzieżami warto w przyszłości podjąć jeszcze ten temat.  

Radny Witold Stawiarz zauważył, ze znacznie wzrosły koszty za energię elektryczną w 
oczyszczalniach i przepompowniach. Koszt znacznie przewyższa ten dotyczący oświetlenia 
ulic. Dopytywał się o przyczynę tak dużego wzrostu kosztów.  
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Wójt Gminy Boronów zauważył, że cena energii elektrycznej rośnie, ponadto mamy na 
terenie gminy trzy nowe przepompownie, pojawiła się również nowa oczyszczalnia                
w Hucisku. Obiekty te pracują całą dobę zużywając znaczne ilości energii. Wójt zapewnił, że 
gmina sprawdzi procentowe porównanie wzrostu kosztów.  

Przewodniczący Rady Gminy podsumował, że mamy budżet na miarę naszej gminy. W tym 
roku gmina wykorzystała do maksimum fundusze i dotacje z różnych źródeł, dzieki temu 
można było zrealizować sporo inwestycji. 

f) Rada Gminy Boronów 13 głosami za (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 102/XVI/2011 w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy Boronów na 2012 rok.  

Ad. 10 

Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 103/XVI/2011. 

Ad. 11 

Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 104/XVI/2011. 

Ad. 12 

Wójt poinformował radnych, że należy ponownie podjąć uchwałę ze względu na uściślenie 
pewnych zapisów, które w poprzedniej wersji uchwały nie były doprecyzowane, w 
szczególności zmodyfikowano punkt dotyczący Konsultacji Społecznych.  

Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 105/XVI/2011. 

Ad. 13 

Dyrektor GOPS Irena Sitek wyjaśniła, że projekt uchwały zawiera procedury przyznawania 
pomocy w zakresie świadczenia usług opiekuńczych. Dołączona w załączniku tabela 
natomiast przedstawia wyrażone procentowo stawki odpłatności za usługi opiekuńcze. 
Zmianie uległo wyliczenie kosztu godziny za usługę opiekuńczą.  

Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 106/XVI/2011. 

Ad. 14 

Rada Gminy 13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 107/XVI/2011. 

Ad. 15 

Radny Witold Stawiarz wyjaśnił, że w planie pracy Komisji, której przewodzi zaplanowano w 
II kwartale analizę „ustawy śmieciowej” oraz lokalizację „dzikich wysypisk”. Zauważył, że 
czystość na terenie gminy ma istotny wpływ na postrzeganie naszej gminy przez turystów i 
gości, stąd wprowadzono taki punkt do planu pracy Komisji na rok 2012.  

Rada Gminy  13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 108/XVI/2011. 
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Ad. 16 

Rada Gminy  13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 109/XVI/2011. 

Ad. 17 

Rada Gminy  13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 110/XVI/2011. 

Ad. 18 

Rada Gminy  13 głosami za (jednogłośnie) przyjęła uchwałę nr 111/XVI/2011. 

Ad. 19 

Interpelacje były wyjaśniane na bieżąco.  

Ad. 20  

Radny Bogdan Hutsz zapytał o zaplanowanie środków na realizację ciągu pieszo-
rowerowego na ulicy Wolności. Radni uchwalili budżet, a nie dokonali przesunięcia środków 
na ten cel. Wójt wyjaśnił, że zasięgał opinii w Urzędzie Marszałkowskim i aby wykazać 
środki na koncie Gminy wystarczy złożyć oświadczenie. Dodał, że należy złożyć wniosek do 
dnia 15 stycznia 2012 r.  

Kolejne pytanie Radnego Bogdana Hutsza dotyczyło uzyskania przyznanych środków z 
RPO. Wójt odpowiedział, że na chwilę obecną pieniędzy tych nie ma jeszcze na koncie 
Gminy i być może wpłyną po Nowym Roku.  

Radna Irena Brol zwróciła uwagę na zły stan techniczny Zespołu Placówek Oświatowych. 
Przy okazji wymiany parapetów zewnętrznych w gimnazjum okazało się, że stare nie były 
montowane jak należy i odpada w tych miejscach tynk. Również luksfery pękają i niektóre 
odpadają. Ponadto również wewnątrz budynku występują liczne przecieki i wielokrotne 
malowanie tych miejsc nic nie daje. Szkoła dysponując własnymi środkami stara się na 
bieżąco zapobiegać tym awariom, ale na dłuższą metę należałoby zastanowić się nad 
wsparciem szkoły w tym problemie. 

Wójt Gminy Rufin Majchrzyk potwierdził, że był zapoznać się  z sytuacją i rzeczywiście 
występują te problemy, o których wspomniała Radna Irena Brol. Proponuje, aby przy okazji 
remontu w GOK-u skorzystać z obecności Inspektora Nadzoru, który mógłby fachowym 
okiem przeanalizować sytuację w ZPO. Wójt nadmienił, że ogrzewanie w przedszkolu 
również nadaje się do wymiany, ale niestety budżet Gminy nie pozwala na chwilę obecną na 
realizację wszystkich remontów. Można ewentualnie pomyśleć o przesunięciach w budżecie, 
jeżeli będą na to środki w ciągu roku.  

Ad. 21  

Radny Henryk Myrcik zwrócił uwagę, że zabytkowy dąb znajdujący się przy ulicy 
Powstańców jest w środku pusty, a co z tego wynika, stanowi zagrożenie dla mieszkańców, 
gdyż może się przewrócić. Radny zauważył, że ten problem należałoby zgłosić 
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Wojewódzkiemu Konserwatorowi Przyrody. Wójt wyjaśnił, że Gmina może zrobić płatną 
ekspertyzę i jeżeli zgodnie z nią dąb będzie wymagał wycięcia to uchwałą Rady Gminy trzeba 
będzie go zdjąć z listy zabytków i wyciąć. Radny Bogdan Hutsz dorzucił, ze dąb ten kiedyś 
był wypełniony, ale niestety wypełnienie to wypadło i teraz jest pusty. Przypomniał również, 
że w Zumpach na ulicy Lipowej takie samo ryzyko występuje przy rosnących tam dwóch 
starych lipach, które łamią się pod naporem śniegu oraz  przy silniejszych podmuchach 
wiatru.  

Ad. 22 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych i zebranych na sesji o otrzymaniu 
życzeń świątecznych skierowanych do Rady Gminy Boronów.  

Przypomniał również Przewodniczącym Komisji Stałych o składaniu w styczniu sprawozdań 
z prac Komisji w roku 2011.  

Wójt Gminy zaznajomił obecnych z protestem mieszkańców Strzebinia, który został 
przesłany radnym Gminy Koszęcin, rozpatrzony pozytywnie przez nich na sesji i przesłany 
do Gminy Boronów. Protest ten dotyczył zlikwidowania połączenia kolejowego z Kępna do 
Tarnowskich Gór o godzinie 8.33.  

Radni Gminy Boronów również poparli stanowisko Rady Gminy Koszęcin w sprawie 
przywrócenia pociągu lub zmodyfikowania trasy od Herb do Tarnowskich Gór. Radna Irena 
Brol stwierdziła, że likwidacja tego połączenia uderza także w naszą młodzież dojeżdżającą 
do szkoły i warto poprzeć taką petycję. Również Radny Bogdan Hutsz zauważył, że rodzice 
muszą dowozić dzieci do Koszęcina, gdyż z Boronowa nie ma zbyt wielu połączeń z 
Tarnowskimi Górami. Radny Krystian Jaksik zasugerował, że również w naszej gminie 
można by zebrać podpisy wśród mieszkańców popierające utrzymanie w.w. pociągu. Wójt 
Gminy stwierdził, że musimy działać w miarę szybko, gdyż na początku stycznia będzie 
korekta rozkładu jazdy pociągów. Radny Sławomir Badura wyraził zdanie, że radni jako 
reprezentanci nie tylko uczniów, ale wszystkich mieszkańców mogą sami przyjąć stanowisko 
w tej sprawie. Radca Prawny Mirosława Sulewska przypomniała, że podjęcie wspólnego 
stanowiska wobec przywrócenia pociągu relacji Kępno-Tarnowskie Góry lub Herby-
Tarnowskie Góry o godzinie 8.33 wymaga przegłosowania przez Radnych.  

Rada Gminy Boronów 13 głosami za (jednogłośnie) poparła odczytany przez Wójta Gminy 
Boronów wniosek.  

Ad. 23 

Przewodniczący Rady dziękując wszystkim za przybycie zamknął XVI sesję Rady Gminy w 
Boronowie 

                  Przewodniczący Rady Gminy 

                    Edward Czyż 

Sporządziła: Ewa Stefanik 
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